

INVITATION

邀请函

2019 BEITEN BURKHARDT China Outbound EU Investment and M&A Forum 百达律师事务所2019中国境外投资欧洲与并购论坛

Hangzhou, 10 April 2019,
杭州, 2019年4月10日

In cooperation with Nctm, AKD, Altana, Hauck & Aufhäuser Privatbankiers AG, BWA, CHKD and THBA
合作方: 意大利安启建律师事务所 (Nctm), 荷兰亚达律师事务 (AKD), 法国Altana律师事务所, Hauck & Aufhäuser 私人银行股份公司, 德国联邦经济发展和对外贸易协会 (BWA) 和德国中国商会 (CHKD) 和荷兰海牙市商务局 (THBA)

**BEITEN
BURKHARDT**
百达律师事务所



Nctm



ALTANA
VOCATS • PARIS


HAUCK & AUFHÄUSER
PRIVATBANKIERS SINCE 1796



德国中国商会
Die Chinesische Handelskammer in Deutschland e.V.

The Hague.
Business Agency

The European Union (EU) is one of the 3 major world economies and a highly attractive investment destination for Chinese investors. Germany, Italy, France and the Benelux (Belgium, Netherlands and Luxemburg) are 4 out of the 5 top investment destinations for Chinese investors in the EU. Our 2019 BEITEN BURKHARDT China Outbound EU Investment and M&A Forum will analyse recent developments in outbound Chinese investments into the EU with experienced professionals from the top tier German, French, Italian and Benelux law firms BEITEN BURKHARDT, Altana, Nctm and AKD as well as distinguished guests including speakers and representatives from national consulates, China Desk of Hauck & Aufhäuser Privatbankiers AG, the Chinese Chamber of Commerce in Germany, the Federal Association for Economic Development and Foreign Trade (BWA) as well as high ranking representatives of Chinese companies that will share their M&A and investment experience in the EU.

欧盟 (EU) 是世界三大经济体之一, 也是对于中国投资者而言极具吸引力的投资目的地。德国、意大利、法国和荷比卢地区 (荷兰、比利时和卢森堡) 这四个国家 / 地区系中国投资者在选择欧盟最佳投资地点排行中位列前五。我们此次百达律师事务所2019中国境外投资欧洲与并购论坛将由顶级的德国、法国、意大利和荷比卢地区的律师事务所, 即百达律师事务所、Altana律师事务所、安启建律师事务所和亚达律师事务所其经验丰富的专家以及我们的贵宾, 包括各国领馆、Hauck & Aufhäuser私人银行股份公司中国业务部、德国中国商会、德国联邦经济发展和对外贸易协会的代表和发言人对中国在欧盟地区开展境外投资的最新进展进行分析, 届时中国企业代表也将分享其在欧盟进行并购和投资的经验。

The Forum will also allow guests to meet one on one with representatives of the law firms.
此次峰会也向参会嘉宾提供与这些律所代表开展一对一交流的机会。

Program (Overview)

会议日程 (概述)

8:30-9:00 AM	REGISTRATION 签到
9:00-9:05 AM	WELCOME ADDRESSES FROM THE HAGUE BUSINESS AGENCY 荷兰海牙市商务局代表致欢迎词 TRACY ZHAO, CHINESE REPRESENTATIVE OF THE HAGUE BUSINESS AGENCY 赵晓雨, 海牙商务局中国代表
9:05-9:15 AM	INVESTING IN THE EU FOR CHINESE COMPANIES: EXPERIENCE AND OUTLOOK 中国企业在欧洲投资: 经验与展望 MR. WEI DUAN MANAGING DIRECTOR, CHINESE CHAMBER OF COMMERCE IN GERMANY 段炜先生, 德国中国商会干事长
9:15-9:25 AM	BUILDING BRIDGES: THE BWA GLOBAL ECONOMIC NETWORK 构建中德桥梁: BWA全球经济网 MICHAEL WUNDERLICH, FOREIGN TRADE OFFICER AT BWA MICHAEL WUNDERLICH, 德国联邦经济发展与对外协会(BWA)外贸官员
9:25-10:05 AM	ACQUIRING PRIVATE COMPANIES IN THE EU – A FOCUS ON THE BENELUX, GERMANY, FRANCE AND ITALY 在欧盟收购私营企业 – 聚焦荷比卢地区、德国、法国和意大利 BEITEN BURKHARDT GERMANY: DR DIRK TUTTLIES, INSA CORNELIA MÜLLER, LUKAS YU 德国百达律师事务所: 图理德 博士, 伊萨 科耐利亚 穆勒, 于璐 NCTM ITALY: SIMONE DE CARLI, HERMES PAZZAGLINI, CARLO GEREMIA 意大利安启建律师事务所: SIMONE DE CARLI, 杨慕华, 詹瑞铭 AKD NETHERLANDS: JEROEN POP, IVO VREMAN 亚达律师事务所: 杰轮, 伊沃 ALTANA FRANCE 法国ALTANA律师事务所 JEAN-NICOLAS SORET, GILLES GAILLARD, JEAN-PHILIPPE THIBAUT
10:05-10:30 AM	COFFEE BREAK AND NETWORKING 茶歇与交流
10:30-11:00 AM	M&A TRANSACTIONS IN EUROPE: PROCESSES AND RECOMMENDATIONS FOR CHINESE INVESTORS 在欧洲的并购交易: 流程以及对投资者的建议 SHANGHAI FOSUN CAPITAL INVESTMENT MANAGEMENT CO., LTD. DR. LIANGSEN ZHANG, EXECUTIVE PRESIDENT, SHANGHAI FOSUN CAPITAL INVESTMENT MANAGEMENT CO., LTD. 复星创富投资管理股份有限公司 张良森博士, 复星创富投资管理股份有限公司执行主席 HAUCK & AUFHÄUSER PRIVATBANKIERS AG DR HELEN LIANG, MANAGING DIRECTOR, EXECUTIVE BOARD MEMBER, BUSINESS DEVELOPMENT DIRECTOR AND HEAD OF CHINA DESK, HAUCK & AUFHÄUSER PRIVATBANKIERS AG HAUCK & AUFHÄUSER 私人银行股份有限公司 梁剑博士, HAUCK & AUFHÄUSER 私人银行股份有限公司 总经理、执行董事会成员、业务拓展主管以及中国业务部负责人
11:00-11:30 AM	SHARING THE EXPERIENCE: AN INVESTMENT PROJECT IN EUROPE – CASE STUDY AND Q&A 经验分享: 在欧洲的投资项目 - 案例学习和问答 A HIGH-RANKING REPRESENTATIVE OF A CHINESE COMPANY WITH OUTBOUND INVESTMENTS IN THE EU BMC, DR VIVIAN WANG 在欧盟地区开展境外投资的知名中国企业代表 美丽境界 汪新芽 博士
11:30-12:00 AM	LEARNING FROM EXPERIENCE: PANEL DISCUSSION ON LESSONS LEARNED IN RECENT M&A TRANSACTIONS 实践交流: 就近期并购交易中汲取的经验教训开展专题讨论 LAWYERS FROM BEITEN BURKHARDT GERMANY, NCTM ITALY, AKD NETHERLANDS, ALTANA FRANCE 德国百达律师事务所、意大利安启建律师事务所、荷兰亚达律师事务所和法国ALTANA律师事务所的律师
12:00-2:00 PM	LUNCH, NETWORKING AND ONE-ON-ONE MEETINGS WITH AKD, ALTANA, BEITEN BURKHARDT, NCTM 午餐与交流, 与德国百达律师事务所、意大利安启建律师事务所、荷兰亚达律师事务所和法国ALTANA律师事务所的律师进行一对一交流

Speakers

演讲嘉宾

Ambassador Attilio Massimo Iannucci

graduated in Law at the University of Rome and in Political Science at the Florence University, received a doctorate in International Law at the Neuchatel University (Switzerland), he joined the diplomatic service in 1972. He served in different positions, especially in Afrika, the Middle East and Asia. He was promoted to the rank of Ambassador in 2009 and served as an Ambassador to Beijing (PRC) from 2010 until 2013.

严农祺大使

曾就读罗马大学法律专业和佛罗伦萨大学政治科学专业，并且在瑞士纳沙泰尔大学获得国际法博士学位。1972年开始了其外交生涯。他曾在许多不同的地方任职，特别是非洲、中东和亚洲。2009年晋升为大使，并于2010年至2013年被担任意大利驻中华人民共和国（北京）大使职务。

Dr Dirk Tuttlies

is Partner at BEITEN BURKHARDT's Munich office and head of the Banking/Finance & Capital Markets practice group. His area of expertise comprises every type of advice on corporate and capital markets law of listed companies and private and public M&A transactions. In corporate law he advises companies especially on the conduct of general meetings, capital measures and on post-listing requirements, i.e. ad hoc disclosure, insider dealing, directors' dealings and notification on shareholding. Furthermore, Dirk Tuttlies specialises in all capital market transactions such as IPO's/ SPO's, private placements, rights offers, convertible bonds, corporate bonds as well as public takeover offers and SPAC's. He advises his national and international clients, especially Chinese and other foreign companies on listings/ IPO's on German stock exchanges. Furthermore, Dirk Tuttlies is highly experienced in the field of REITs and publication obligations and capital markets compliance.

图理德 博士

是百达律师事务所慕尼黑分所的合伙人及银行/金融及资本市场业务组负责人。他的专业领域包含为上市企业就公司法及资本市场法，以及私人及公开的并购交易提供全方位的法律咨询。在公司法领域，他特别就实施股东会议、资金措施及公司上市后义务，即临时披露、内部交易、董事会交易及申报义务提供咨询服务。此外，图理德博士特别擅长所有资本市场的交易，例如首次/二次公开募股、私募、配股提案、可转换债券、公司债券以及公开要约收购和特别并购上市。他为德国及国际的客户，特别是中国和其他外国企业在德国证券市场上市提供法律咨询。此外图理德博士在不动产投资信托基金、为公开义务提供咨询以及资本市场合规方面拥有相当丰富的经验。

Insa Cornelia Müller

is Partner at BEITEN BURKHARDT's Munich office and member of the Corporate / M&A group. She advises national and international clients on mergers and acquisitions and private equity transactions. She has major experience regarding all stages of such transactions starting with the realisation and coordination of legal due diligences to post merger litigation. Insa Cornelia Müller also represents clients in court in all relevant corporate matters.

伊萨 科耐利亚 穆勒

是百达律师事务所慕尼黑分所的合伙人，公司/并购业务组以及百达中国业务部的成员。她为德国及国际的客户在合并、收购，私募股权交易和项目融资领域提供咨询。在此类交易的任何阶段，从尽职审查的实现及协调直到合并后的诉讼，她都拥有丰富的经验。穆勒女士还就所有涉及公司的事宜代表客户出庭。

Lukas Yu

is a Chinese lawyer at BEITEN BURKHARDT's Munich office and member of the China Practice. He focuses on advising Chinese companies about their market entry and business activities in Germany. Furthermore, he advises German companies on their activities in China.

于璐

百达律师事务所慕尼黑分所的中国律师及中国业务组成员。他的业务重点是为中国企业开拓德国市场和在德国经营业务提供法律咨询，同时也为德国企业在中国从事商业活动提供法律咨询。

Simone De Carli

is an equity partner at Nctm's Milan office and head of the M&A and Private Equity department. He joined Nctm in 2002 and since then has focused on advising both industrial clients and domestic and international PE clients on extraordinary transactions. He has developed extensive expertise in all technical and commercial aspects of mergers & acquisitions and private equity. He also advises on renewable energy transactions and power plant development. Mr. Simone de Carli speaks Italian and English.

Simone De Carli

是安启建律师事务所米兰总部的权益合伙人及并购和私募股权业务组的负责人。他2002年加入安启建律师事务所，自此专注于为工业客户和意大利国内外的私募股权客户就特别的交易提供法律咨询。他在并购及私募股权业务中所有的技术和商业领域积累了丰富的专业知识。此外，他还就可再生能源交易和发电场开发提供咨询服务。Simone de Carli先生能用意大利文和英文进行交流。

Hermes Pazzaglini

Hermes Pazzaglini has extensive experience on PRC M&A, corporate and commercial issues. He currently heads the Shanghai practice of Nctm Shanghai. Graduated in civil law at the Catholic University of Milan, he was admitted as a solicitor in Hong Kong in 1999 and in England in 2000. He has advised major Italian and Western companies in the PRC as well as Chinese companies in Italy including Changhong, Jingcheng, Air China, China Eastern, ASD. He has been listed as a leading individual in Chambers Global for six consecutive years. He has authored numerous articles on Chinese law in English and Italian on legal magazines and books. He has been living in greater China since 1991 and is fluent in Mandarin, Cantonese, Italian, French and Spanish.

杨慕华

是安启建律师事务所驻上海代表处总负责人。他擅长为国内外客户解决有关跨境并购、公司法及商法等方面的问题。他是上海国际仲裁中心和深圳国际仲裁院中为数不多的意大利籍仲裁员之一。杨慕华律师毕业于米兰天主教大学民法专业，于1999年和2000年分别取得香港和英国的律师执业资格。他为多家在意大利的中国大陆公司提供法律咨询，包括：长虹、景成、中国国际航空、中国东方航空等。他连续五年被著名法律杂志《钱伯斯环球》(Chambers Global) 评选为中国-意大利双边关系方面的领军人物。杨慕华律师自1991年起定居于大中华区，办公语言为普通话、粤语、意大利语、法语和西班牙语。

Carlo Geremia

Carlo is a Senior Advisor of Nctm. His practice focused mainly on corporate and commercial law. He has an extensive experience in cross-border merger and acquisition, joint ventures and greenfield projects in relation to a variety of industries, including renewable energies, life sciences, logistics, construction and design. He has a solid and proved experience in advising and assisting, on an ongoing basis, primary Italian and Chinese groups operating in various sectors, including machine manufacturing, consumer goods, and automation. Carlo lives and works in China since 2001. He is a fluent Mandarin speaker.

詹瑞铭

作为安启建律师事务所高级顾问，詹瑞铭主要从事公司法与商法领域的相关业务。他专长于跨境兼并与收购、企业合作以及多类对外创投项目（包括再生能源、生物工程、物流、工程建设以及设计产业）。多年来，詹瑞铭凭借着丰富而扎实的知识及经验，为大型中意企业提供长期的法律咨询与协助，业务涉及机械制造、消费品以及自动化等各类行业。詹瑞铭自2001年便开始在中国学习并工作，能够流利地使用普通话进行商务沟通。

Jeroen Pop

Jeroen is a lawyer and partner in the Asia Desk. Jeroen graduated from Leiden University in 2006 ('Corporate Law' and 'Private Law'), and gained a post master's degrees in 'Corporate Law'. He works in the corporate / M&A department. Over the years, Jeroen has been involved in commercial contracting (such as distribution agreements, agency agreements, supply agreements etc.), joint ventures, M&A deals, (tax driven) cross border restructurings and investments and Jeroen advises on corporate governance. In most cases Jeroen works in multidisciplinary teams together with (tax) lawyers from other jurisdictions. Jeroen mainly works in an international environment with a focus on Asia. He however also acts for many Dutch, UK, US, and German clients. His clients either have holding companies or operational companies in the Netherlands. Jeroen is instructed in cross border structuring projects and midsize and large M&A deals. He however also represents clients in small or midsize strategic deals. Among his clients are large corporates (Fortune 500 companies, PE/VC parties and state owned companies) as well as some very loyal midsize and large companies.

杰轮 泡布

杰轮是亚达律师事务所亚洲部的律师和合伙人。杰轮律师于2006年毕业于荷兰莱顿大学（公司法和个人法），并且取得了公司法的硕士研究生学位。他供职于公司法/收购并购部门。这些年来，杰轮参与了许多商业合同（比如，分销合同，代理合同，供应合同）、合资公司、收购并购交易、（税务导向的）跨境重组以及投资。杰轮也会在公司治理方面提供专业指导。在大多数情况下，杰轮参与的项目均有其他国家和地区的律师（税务师）参与。杰轮主要专注于国际客户，尤其是亚

洲企业。尽管如此，他仍然参与很多荷兰、英国、美国和德国客户的事项。他的客户通常是在荷兰设立的控股公司或者实体运营的公司。杰轮通常参与跨境重组的项目以及中大型收购并购的交易。他同时也在中小型客户的战略交易中代表客户。他的客户不止有大型企业（全球500强、基金、合资公司、国有企业）同时也有非常忠实的中大型公司。

Ivo Vreman

Ivo Vreman became a tax partner at AKD on 1 January 2016. In 2007, he co-founded Luminous Tax Matters N.V., which merged with AKD on 1 January 2016. He is a member of AKD's tax practice group as well as of the M&A/Corporate Commercial contracting, Corporate Litigation/Insolvency, IP & Technology, and Regulatory & Governmental Affairs practice groups. Ivo specialises in providing tax advice to companies with international operations. Ivo's practice has a broad focus and he advises on matters such as international restructuring, mergers, takeovers, setting up joint ventures and the tax implications of standard intercompany transactions (including the related transfer pricing aspects and their documentation requirements). Ivo began his career in the international Corporate Tax practice at KPMG Meijburg & Co. in 1997. As a member of the Transaction Services Group he was involved in a large number of merger and acquisition projects. He also gained experience as a tax manager at Credit Suisse (Zurich, Switzerland) and Koninklijke Philips Electronics N.V. (the Netherlands). Ivo's combined experience in international corporate environments and tax consultancy gives him a swift and thorough understanding of international business processes and adds value to the advice he provides on our clients' everyday activities and their strategic business decisions. Ivo graduated from the University of Groningen in both tax law and business law. He is a member of the Dutch Association of Tax Advisers (Nederlandse Orde van Belastingadviseurs) (NOB) and the International Fiscal Association (IFA).

伊沃 佛里曼

自2016年1月1日开始成为亚达律师事务所的税务合伙人。2007年，作为联合创始人之一，创办了Luminous税务师事务所。该事务所于2016年1月1日与亚达所合并。他不仅是亚达所税务团队的一员，同时也参与收购并购、商业合同、企业诉讼/争端解决、知识产权与技术、政府事务与监管等团队的事务。伊沃专长于给企业提供国际运作方面的税务建议。伊沃广泛关注于各个领域。他精通企业国际架构、合并、收购、设立合资公司以及集团内部交易的税务实施（包括转移定价方面以及相关文档的要求）等方面。伊沃于1997年在毕马威的国际企业所得税部门开始其职业生涯。作为交易服务部门的一员，他参与了许多大型并购和重组案件。同时，他在瑞士信贷（瑞士，苏黎世）以及皇家飞利浦集团（荷兰）作为税务经理也积累了丰富的经验。伊沃结合了国际企业环境以及税务顾问的经验，这使得他具有软性思维以及对于国际商业运作的彻底理解，这样就可以在日常运作以及战略决策层面为其客户提供非常具有价值的指导。伊沃自格罗宁根大学的税务和商务法专业毕业，是荷兰税务顾问协会（NOB）以及国际税务协会会员（IFA）。

Gilles Gaillard

is an equity partner and a member of the Executive Committee of Altana. He is co-leading the M&A and Insurance practice groups at Altana. He is also a member of the International Committee of Altana and of the International Bar Association since 2010. Gilles has developed over more than twenty years a unique expertise in corporate finance and M&A / PE transactions, advising industry leaders in Europe, Americas, Middle-East and Asia, with a specific focus in the finance, insurance, pension funds, construction and life science sectors. Master in Business Law, Paris-II Panthéon-Assas University; LL.M. Cambridge University.

Gilles Gaillard

是Altana律师事务所的权益合伙人及执行委托会成员。他是Altana律师事务所并购和保险业务组的联合负责人。他同时也是Altana律师事务所国际委托会的成员并在2010年成为国际律师协会会员。Gilles律师在公司金融和并购/私募交易领域拥有超过二十年的专业经验，为欧洲、美洲、中东和亚洲的工业行业领导企业提供法律咨询，特别关注于金融、保险、养老基金、建筑和生命科学领域。他在法国Paris-II Panthéon-Assas大学取得高法硕士学位，并且在英国剑桥大学取得法律硕士学位。

Jean-Nicolas Soret

is an equity partner at Altana and co-head of the firm's Mergers & Acquisitions practice. He specializes in private and public M&A, with a particular focus on cross-border transactions, especially with Europe, the US and Asia. Jean-Nicolas advises leading international businesses in the life science, new technology, luxury and energy sectors. He was trained both in Business Administration and in Law. Jean-Nicolas is an active member of the International Bar Association and of the French Institute of Directors. He is also a member of Altana's International Committee and was on the firm's Executive Committee from 2015 to 2018.

Jean-Nicolas Soret

是Altana律师事务所的权益合伙人及律所并购业务组的联合负责人。他擅长私营和公共并购交易，尤其专注于跨境交易，特别是欧洲、美国和亚洲地区。Jean-Nicolas律师在生命科学、新技术、奢侈品和能源领域为国际领先的企业提供咨询服务。他曾接受过工商管理 and 法律领域的培训。Jean-Nicolas律师是国际律师协会和法国执行董事研究所的会员。同时他也是Altana律师事务所国际委员会的成员并且在2015到2018年间担任律所执行委员会职务。

Jean Philippe Thibault

is an equity partner and leads the economic department of Altana. He specializes in antitrust law (French and European), distribution law and restrictive practises. He is ranked at top level for his expertise, especially in distribution and restrictive practices. He has developed a real knowledge of Asia and has also set up at Altana a Japan desk. He is an active member of the CFJE (Franco-Japanese Committee of Exchanges) and CCIFJ (Franco-Japanese Chamber of Trade and Industry).

Jean Philippe Thibault

是Altana律师事务所的权益合伙人并且担任律所经济部负责人。他擅长反托拉斯法(法国和欧洲)、经销法和限制性业务。因其丰富的专业知识他在排名中名列前茅,特别是在经销和限制性业务领域。他对亚洲具备真正及实质上的了解并且设立了Altana律师事务所日本业务组。他作为CFJE(法日交流委员会)和CCIFJ(法日贸易和工业协会)会员积极活跃在协会活动中。

Michael Wunderlich

Michael Wunderlich works as a foreign trade officer for the BWA with a special focus on German-Chinese relations. He holds a Master's degree in China Studies from Freie Universität Berlin and has several years of professional experience in China with Chinese investment companies. Michael Wunderlich regularly commutes between Berlin and Shanghai.

Michael Wunderlich

是德国联邦经济发展与外贸协会的外贸官员,特别关注德中关系。毕业于柏林自由大学(Freie Universität Berlin)中国研究专业,在中国投资方面有多年的经验。工作地点在上海,汉堡,柏林。

Dr. Jian (Helen) Liang

is Executive Board Member and Head of China Desk at Hauck & Aufhäuser since 2017. She is responsible for Fosun Synergies, China Business Development and M&A business. In 2009, Dr. Liang has joined Commerzbank Frankfurt Headquarter and worked as credit officer mainly responsible for DAX listed companies. Starting in Sep. 2015, Dr. Liang was working as Executive Director in the Private Banking & Wealth Management division at Fosun Group. She has completed her PhD study at Frankfurt School of Finance & Management with the scholarship from DAAD. She has obtained Economy Doctor title with major in Finance. She speaks English and German as well as Chinese as native speaker.

梁剑 博士

自2017年起成为Hauck & Aufhäuser银行执行董事会成员以及中国业务部的负责人。她负责复星协作、中国业务发展以及并购业务。2009年梁博士加入了德国商业银行法兰克福总部,她作为银行信贷专员主要负责DAX上市企业。2015年9月开始,梁博士担任复星集团私人银行及财务管理业务部的执行总监。她作为德国学术交流中心(DAAD)的奖学金获得者在法兰克福金融管理学院完成博士学业。她主攻金融方向并且取得经济学博士头衔。她可以流利地使用英文、德文,母语为中文。

Dr. Liangsen Zhang

is the executive president of Shanghai Fosun Capital Investment Management Co., Ltd., and concurrently the director of Fuxin Deer Steering Pump Co., Ltd., the director of Shanghai Hongdi Logistics Technology Co., Ltd., and the supervisor of Zhejiang Wuzhou Xinchun Co., Ltd. Dr. Zhang Liangsen has in-depth insights and research in equity investment, corporate mergers and acquisitions, core competitiveness, corporate strategy and crisis management. He has published nearly 20 academic articles in national core journals such as "Statistical Research", "Enterprise Management" and "Contemporary Finance and Economics". With 7 years of experience in the securities industry and 16 years in equity investment, Dr. Zhang Liangsen has completed 20 investment projects, 10 of which are in the field of automotive and automobile parts. His successful investments include Shanghai Yongda Automobile Group Co., Ltd., Zhongce Rubber Group Co., Ltd., Fuxin Del Auto Parts Co., Ltd., Zhejiang Wuzhou Xinchun Group Co., Ltd., Wande Automobile Co., Ltd., Huapei Power, Keboda, Shenyang Blower Group Co., Ltd. and Jinneng Technology Co., Ltd.

张良森 博士

是上海复星创富投资管理股份有限公司的执行主席,同时担任阜新德尔转向泵有限公司董事、上海虹迪物流有限公司董事和浙江五洲新春股份有限公司的监事。张良森博士对于股权投资、企业并购、核心竞争力、企业战略和危机管理方面拥有深刻的见解和研究。他在国家核心期刊例如《统计研究》、《企业管理》和《当代财经》发表了近20篇学术论文。张良森博士在证券行业拥有7年的工作经验并且在股权投资领域拥有16年的从业经验,并且完成了20个投资项目,其中10个项目来自汽车和汽车零部件领域。他成功的投资项目包含上海永达汽车集团有限公司、中策橡胶集团股份有限公司、阜新德尔汽车部件股份有限公司、浙江五洲新春集团股份有限公司、万德汽车集团有限公司、华培动力科技股份有限公司、科博达技术股份有限公司、沈阳鼓风机集团股份有限公司和金能科技股份有限公司。

Dr Xinya Vivian Wang, CFA

is Founding Partner of BMC, Senior investment banking professional with extensive China-Europe M&A and investment experience. She previously worked for Fortis Bank, Commerzbank, and Shanghai Pudong Development Bank; worked as Head of Credit Suisse (Hong Kong) Shanghai Office. Now she is Board Trustee at Fudan University, and Board Director at School of Medical Science of Fudan University, Co-Chairman of Fudan University China Financier Club. She obtained BA in Chemistry and PhD in Economics from Fudan University in Shanghai.

汪新芽博士, CFA

美丽境界资本创始合伙人。资深投资银行家,拥有丰富的中欧跨境并购和投资经验。曾任职于上海浦东发展银行、德国商业银行、比利时富通银行;曾任瑞士信贷(香港)有限公司上海代表处首席代表。复旦大学教育发展基金会理事、复旦大学医学院院董,以及复旦大学中国金融家俱乐部联席主席。汪女士在复旦大学取得化学学士学位并拥有经济学博士头衔。

Tracy Zhao

is the Chinese representative of The Hague Business Agency. She served as Business Development Manager in a listed company in Shandong province from July 2009 until February 2016, during that period including dispatched to Houston, USA to set up a local subsidiary from 2013 to 2014. Since December 2016, Tracy works for the China office of The Hague Business Agency. She obtained the Bachelor's degree in Shandong University of Science and Technology and the Master's degree in Ocean University of China.

赵晓雨

是荷兰海牙市商务局的代表。从2009年7月至2016年2月,她就职于山东省一家上市公司,从事商务拓展工作。期间,2013-2014年,被公司派往美国休斯顿市负责在当地设立分公司事宜。2016年12月至今,就职于荷兰海牙市商务局中国代表处。她曾就读于山东科技大学并取得学士学位并在中国海洋大学取得硕士学位。



Registration 活动登记

PLEASE REGISTER UNTIL 8 APRIL 2019 BY USING THE ATTACHED REGISTRATION FORM.
请于2019年4月8日前使用随附的报名表格进行活动登记。

Contact 联系方式

FOR FURTHER INFORMATION PLEASE CONTACT

如需进一步信息请联系：

SIMON CHEN 陈玉磊

E-MAIL | 电邮: SIMON.CHEN@REEDHILLCORP.COM

PHONE | 电话: +86 21 31032553

Location 活动地点

HANGZHOU | 10 APRIL 2019 | JW MARRIOTT HANGZHOU | 28 HUSHU SOUTH ROAD, GONGSHU DISTRICT,
310006 HANGZHOU | CHINA

杭州 | 2019年4月10日 | 杭州JW万豪酒店, 杭州市拱墅区武林商圈湖墅南路28号 邮编310006

TIME: 8:30 A.M. - 12 NOON, FOLLOWED BY A BUSINESS LUNCH AND NETWORKING (12 NOON - 2 P.M.)

时间: 上午8:30点至12点, 随后的餐会与交流时间12点至下午2点

Organizer 主办方

**BEITEN
BURKHARDT
百达律师事务所**

Cooperation Partners 合作伙伴



Nctm



Supported by 本次活动得到下列单位的支持



HAUCK & AUFHÄUSER
PRIVATBANKIERS SINCE 1796



Global Economic Network



德国中国商会
Die Chinesische Handelskammer in Deutschland e. V.



BEIJING | BERLIN | BRUSSELS | DUSSELDORF | FRANKFURT AM MAIN
HAMBURG | MOSCOW | MUNICH | ST. PETERSBURG

WWW.BEITENBURKHARDT.COM